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Από το υπ’ αριθ. 26/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 701/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση  τροποποίησης    προϋπολογισμού και τεχνικού 
προγράμματος Δήμου έτους 2011. 

 
         Σήμερα 24 Οκτωβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-10-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 33)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος. 

Μ. Παπαϊωνάννου, Κ. Συμεωνίδης, Χ. 
Σαββαϊδου 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 
Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Α. 
Βοργιαζίδου, Η. Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Ν. Αγγέλου, Μ. Τέτος. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. 
Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, 
Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Π. Τσαπαρόπουλος, Α. Βεσυρόπουλος,  Γ. Σουμπέκας, 
Α. Παπαδόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 701/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Θεοδωρίδης, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 702/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.  Θ. Θεοδωρίδης, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 703/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ε. Γουναράς. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 705/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.  Ν. Μωυσιάδης, Ε. Γουναράς. 
6) Κατά τη συζήτηση του 4ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 706/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Παπαδόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 708/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, Κ. Κουτσαντάς. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 710/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Βεσυρόπουλος,  
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 711/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ε. Γουναράς, Σ. Κουμτσίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 712/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Κούτρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 719/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 720/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 721/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 724/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 725/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 

 
 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον αντιδήμαρχο Κων/νο 
Βοργιαζίδη, ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Η διαχειριστική μελέτη του δάσους Καστανιάς εγκρίθηκε πολύ πρόσφατα από 
το Δασαρχείο και επείγει η δημιουργία πίστωσης για την ανάθεση σε εργολάβο της 
κοπής συστάδας με σκοπό την κάλυψη ατομικών αναγκών σε καυσόξυλα των 
κατοίκων της Καστανιάς γιατί ήδη οι θερμοκρασίες είναι χαμηλές. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα για το κατεπείγον του θέματος; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 

συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-10-2011 εισηγητικό 
σημείωμα της αντιδημάρχου οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 

Εχοντας υπόψη το από 21-10-2011 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης 
Τεχνικού, σας γνωρίζουμε ότι, για την κάλυψη αναγκών σε ξυλεία τρέχοντος έτους 
στην Τοπική Κοινότητα  Καστανιάς  και επειδή η διαχειριστική μελέτη εγκρίθηκε 
πρόσφατα και η διαδικασία δεν μπορεί να προχωρήσει άμεσα, με αποτελέσματα να 
μην γίνεται έγκαιρα ο εφοδιασμός των κατοίκων, ο Δήμος σε συνεννόηση με το 
Δασαρχείο θα αναθέσει την κοπή συστάδας σε εργολάβο με τα ανάλογα προσόντα, 
μόνο για την συγκεκριμένη εργασία. 

Η δαπάνη για την συγκεκριμένη εργασία προβλέπεται  να ανέλθει στο ποσό 
των 2.460,00€. 

Επειδή στον προϋπολογισμό και τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου τρέχοντος  
έτους δεν προβλέφθηκε σχετική πίστωση είναι ανάγκη να προβούμε σε δημιουργία 
Κ.Α. με αντίστοιχο ποσό. 

Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει  για την τροποποίηση του προϋπολογισμού και τεχνικού προγράμματος 
του Δήμου έτους 2011 ως εξής: 

Α.-Στο σκέλος των Εξόδων. Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 9111 
ποσό 2.460,00€ και  δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 35/7336.014 «Κοπή συστάδας 
δημοτικού δάσους Καστανιάς για την κάλυψη ατομικών αναγκών της τοπικής 
κοινότητας  σε καυσόξυλα» με ποσό 2.460,00€ από ίδια έσοδα. 

Β.-Τροποποιεί το τεχνικό Πρόγραμμα του Δήμου έτους 2011. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Βοργιαζίδης: Πρόεδρε, στην οικονομική επιτροπή την τελευταία πήραμε απόφαση 
για την κοπή ξυλείας στην Καστανιά και είπαμε εκεί λοιπόν ότι θα κοπούν δυο 
συστάδες, μια συστάδα για ατομικές ανάγκες και μια συστάδα προς εμπορία. Επειδή 
όμως αυτή η διαδικασία θα αργήσει χρονικά, απομονώνουμε το κομμάτι της κοπής 
ξυλείας για ατομικές ανάγκες από τη δημοπράτηση προς εμπορία για τους μόνιμους 
κατοίκους, πάντα για τους μόνιμους κατοίκους μιλάμε, λόγω του επείγοντος και αυτό 
αφορά το συγκεκριμένο θέμα.  
 Σοφρόνωφ: Αν είναι δυνατόν κι αν γνωρίζετε να μας πείτε τι γινόταν τα 
προηγούμενα χρόνια, δεν είναι καινούργιο το ζήτημα, πως το διαχειριζόταν η 
δημοτική αρχή τα προηγούμενα χρόνια; 
 Μελιόπουλος: Αυτό που θα ήθελα να ρωτήσω εγώ είναι σε ποιανού την 
ιδιοκτησία ανήκει αυτή η προς κοπή συστάδα, γιατί αυτή δεν μπορεί να προχωρήσει 
η διαδικασία τον προηγούμενο χρόνο ενώ μπορεί να προχωρήσει με εργολάβο; 
Ακόμη και με εργολάβο ξέρετε πότε θα πάρουν τα ξύλα οι κάτοικοι; Τα 
Χριστούγεννα και βάλε.  
 Χατζηαθανασίου: Μια απορία είναι κυρίως. Τα υπόλοιπα χωριά έχουν αυτό 
το προνόμιο να τους κόβουν ξύλα και να τους πηγαίνουν στα σπίτια τους; Αν δεν 
έχουν γιατί οι υπόλοιποι κάτοικοι; Παν και κόβουν ξύλα μόνοι τους, δε μιλάω για 
εμένα, ας είμαι κι εγώ ένας χωρικός, δεν έχει καμιά σημασία. 
 Βοργιαζίδης: Λοιπόν να ξεκινήσω από το τέλος, αυτό είναι το λεγόμενο δάσος 
της Καστανιάς, κι επειδή είναι το δάσος της Καστανιάς, θεωρούνταν πάντα από τη 



δημοτική αρχή ότι έπρεπε να δίνονται ξύλα στους μόνιμους κατοίκους της 
Καστανιάς, οι οποίοι από μόνοι τους με τη θέληση τους το παρέδωσαν αυτό το δάσος 
κατ’ ουσία προς κοινή χρήση ενώ δεν έχει γίνει από άλλα χωριά, φίλε Τηλέμαχε. 
Κ.Μελιόπουλε, αυτό το κάνουμε ακριβώς για να μην καθυστερήσει η κοπή των 
ξύλων, γι’ αυτό κάνουμε αυτή τη διαδικασία σήμερα για να μπορέσουν οι μόνιμοι 
κάτοικοι να πάρουν πολύ σύντομα τα ξύλα κι αυτά που θα βγουν προς εμπορία δε μας 
πειράζει, ας γίνουν αργότερα κι ας πουληθούν και του χρόνου, μας ενδιαφέρει μόνο 
οι κάτοικοι να μπορέσουν να πάρουν τα ξύλα τώρα, άμεσα.  

Όσον αφορά αυτό που ρώτησε η κ. Σοφρόνωφ, αυτό που μπορώ να σας πω 
εγώ είναι ότι η διαχειριστική μελέτη η οποία μας δείχνει τι θα κοπεί κάθε χρόνο και 
για πόσα χρόνια, αυτή τη διαχειριστική μελέτη την πήραμε πριν από λίγες ημέρες στα 
χέρια μας.  

Δε γνωρίζω τι γινόταν παλαιότερα, εγκρίθηκε από την Περιφέρεια μέσω 
Δασαρχείου, την πήραμε πριν λίγες ημέρες και αφορά το διάστημα έως και το 2018. 
Νωρίτερα τι γινόταν δε γνωρίζω να σας πω. 
 Δάσκαλος: Υπήρχε παλαιότερα διαχειριστική μελέτη για δέκα έτη και πήραμε 
και παράταση για δυο έτη για να μπορέσει να γίνει αυτή η διαχειριστική μελέτη που 
εγκρίθηκε πρόσφατα. Παρόλα αυτά επίσης θέλω να πω, επειδή έχω καταγωγή από 
τους Γεωργιανούς, στους Γεωργιανούς το δάσος το διαχειρίζεται ο συνεταιρισμός, 
έτσι λοιπόν οι κάτοικοι των Γεωργιανών πήραν ξύλα από τον Μάιο. 
 Δήμαρχος: Να συμπληρώσω απλώς σε όλα αυτά που πολύ εύστοχα 
παρατήρησαν οι συνάδελφοι, ότι η διαχειριστική μελέτη υπεβλήθη πέρυσι το 
Σεπτέμβριο. Ήμασταν έτοιμοι εγκαίρως ως δήμος, υπεβλήθη πέρυσι το Σεπτέμβριο 
και εγκρίθηκε καθυστερημένα με ευθύνη του δασαρχείου πριν από λίγες ημέρες, 
δηλαδή εμείς ήμασταν συνεπείς από νωρίς, προκειμένου οι μόνιμοι κάτοικοι εκεί να 
μην κρυώνουν, να είμαστε εντάξει στα χρονοδιαγράμματα. Τώρα από εκεί και πέρα 
όταν εμπλέκονται κι άλλες υπηρεσίες δεν μπορείς να κάνεις τίποτα.  
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 24-10-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη. 
2.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος 
του Δήμου έτους 2011 για τη δημιουργία νέας πίστωσης και την εγγραφή νέου έργου. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 & 67 παρ. 7 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης), των άρθρων 16& 208 1 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.),  ως και αυτές του 
άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού 
των Δήμων και κοινοτήτων». 
 

Αποφασίζει  
 

Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω 
θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2011,  
ως εξής: 

Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το αποθεματικό κεφάλαιο (Κ.Α. 9111) 
ποσό 2.460,00 ευρώ και δημιουργεί νέα ισόποση πίστωση με Κ.Α. 35/7336.014 και 
τίτλο «Κοπή συστάδας δημοτικού δάσους Καστανιάς για την κάλυψη ατομικών 
αναγκών της τοπικής κοινότητας σε καυσόξυλα», από ίδια έσοδα. 

Γ) Εγκρίνει την τροποποίηση του τεχνικού προγράμματος εκτελεστέων έργων 
του Δήμου έτους 2011, ως εξής: 
 Στο κεφάλαιο 35 ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΠΡΑΣΙΝΟΥ  γράφει νέο έργο με α/α 19 και 
τίτλο «Κοπή συστάδας δημοτικού δάσους Καστανιάς για την κάλυψη ατομικών 
αναγκών της τοπικής κοινότητας σε καυσόξυλα», με ποσό € 2.460,00 ευρώ. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  701/ 2011 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Η. Μπατσαράς  
Π. Παυλίδης  Ι. Χειμώνας  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας  Μ. Τέτος  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-10-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 
 


